

SFT/CM/ RE/020 /25

السادة/ شركة بورصة الكونت للأوراق المالية المحترمين دولة الكوبت

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا يقبول فائق الاحترام...

Date: 6/7/2025 Ref:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co. Kuwait

Subject: Disclosure of Material information

With reference to the above subject, and the requirements of chapter four module 10 (Disclosure and Transparency)

of the executive bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

Attached is the disclosure form of material information.

Sincerely ...

زباد طارق المخيزيم نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي Zeyad Tareq Al Mukhaizeem Vice Chairman & CEO

> ركة الصيفاة للأس AI SAFAT INVESTMENT CO

نسخة إلى هيئة أسواق إلمال.



AL SAFAT INVESTMENT COMPANY

التاريخ: 2025/7/6 الإشارة:



Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
6/7/2025	Al Safat Investment Company ^{K.S.C.P}	شركة الصفاة للاستثمار ^{ش.م.ك.} ع	2025/7/6
	Material Information	المعلومة الجوهرية	

One of the subsidiaries of Al Safat Investment Group – Al-Assriya for Printing, Press and Distribution Co. ^(W.L.L.)

 has obtained the required approvals from the relevant authorities to sign tender contracts with the following entities:

- Kuwait Oil Company: A contract for providing press & photography services, for a period of four years, with a total value of KWD 875,601.
- Ministry of Information: Renewal of tender contract No. (W316/2020-2021) related to the repair, maintenance, and operation of the government printing press equipment affiliated with the Ministry of Information, for an additional period of three years, with a total value of KWD 1,272,500.

نحيطكم علماً بأن إحدى الشركات التابعة لمجموعة الصفاة للاستثمار -الشركة العصرية للطباعة والنشروالتوزيع ذ.م.م –قد حصلت على المو افقات اللازمة من الجهات المختصة، لتوقيع عقود المناقصات مع الجهات التالية :

- شركة نفط الكويت : عقد تقديم خدمات صحافية وفوتوغر افية
 وذلك لمدة أربع سنوات، بقيمة إجمالية قدرها 875,601 د.ك.
- وزارة الإعلام: تجديد عقد المناقصة رقم (وأ316/2020-2021) والمتعلق
 بأعمال إصلاح وصيانة وتشغيل معدات وأجهزة مطبعة الحكومة التابعة
 لوزارة الإعلام، وذلك لمدة ثلاث سنوات إضافية، بقيمة إجمالية قدرها
 1,272,500

أثر المعلومة الجوهرية بلي المركز المالي على الشركة

تحقيق أرباح صافية للعقود المشار إلها أعلاه بنسبة تتراوح بين 5% إلى 6% خلال فترة تنفيذ العقود 2025 – 2029 .

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قـابلـة لقيـاس ذلـك الأثر. ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات و ما يشهها من عقود. إذا قامت شـركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باق الشــركات المدرجة من ضــمن المجموعة, فإن واجب الإفصــاح على باقى الشــركات

المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

The Financial Effect of the Material Information on the Compar

Generating net profits from the above-mentioned contracts at a rate ranging between 5% to 6% during the contract execution period from 2025 to 2029.

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

> مركة الصفاة للإستثمار مركة الصفاة للإستثمار AI SAFAT INVESTMENT CO

ر) الله Al-Safat Group Headquarters - Hawalli - Beirut Street - Opposite to Al-Qadessya Club - Floor: 14 - Office: 1 - مكتب: الدور: 14 – مكتب: الدور: 14 – مكتب: المقر الرئيسي لمجموعة شركات الصفاة – حولي – شارع بيروت – مقابل نادي القادسية – الدور: 14 – مكتب: Al-Safat Group Headquarters - Hawalli - Beirut Street - Opposite to Al-Qadessya Club - Floor: 14 - Office: 1 - مكتب: الدور: 14 – مكتب: P.O. Box: 20133 Al Safat 13062 State of Kuwait 🖾 : info@alsafatinvest.com @ : (+965) 1 877 777 📼 : (+965) 22675 232 * : www.alsafatinvest.com رأس المال المصرح والمدفوع د.ك. Commercial Registration No: 36002 رقم التسجيل التجاري Pid-Up, Issued and Authorized Capital K.D. 38,327,568/800